



ADVANCED PLACEMENT (AP) EXAMINATION REGISTRATION MEMO

31st October 2023

Ref: AIAS/Gen/2023-2024/30

Dear Parents,
Greetings from AIAS!

As a gentle reminder, registration for the Advanced Placement (AP) examinations for this academic year is open. **Students are expected to pay a fee of AED 500 per AP subject on or before 13th Nov 2023.**

Please note that failure to pay the above-mentioned fee on time will lead to an additional late fee charge of AED 150 along with the normal exam fee of AED 500.

We urge all students enrolled in AP courses to take the **AP exam to be administered in May 2024.** AP subjects are assigned credit hours to benefit high school students in their college admissions.

Regardless of whether you choose to take the AP exam through the College Board, it's important to complete the internal CCPP exam at AIAS. This ensures that all students, whether or not they take the AP College Board exam, meet the necessary credit hour requirements for graduation.

Warm regards,

Mrs. Jessica Griffin
Principal / School Director

عزيزي أولياء الأمور،

أتمنى لكم يوماً سعيداً ومليئاً بالعافية.

نرغب في تذكيركم بأمر هام، وهو أنه تم فتح باب التسجيل لامتحانات المستوى المتقدم (AP) للعام الدراسي الحالي. يُطلب من الطلاب دفع رسوم تبلغ 500 درهم إماراتي لكل مادة قبل أو في تاريخ 13 نوفمبر 2023.

الرجاء الانتباه إلى أن عدم دفع الرسوم في الموعد المحدد سيتسبب في فرض رسوم تأخير إضافية بمقدار 150 درهم إماراتي، إضافة إلى رسوم الامتحان العادي 500 درهم إماراتي.

نشجع جميع الطلاب المسجلين في مواد المستوى المتقدم على أداء الاختبار المقرر في مايو 2024، حيث سيتم تخصيص ساعات معتمدة للمواد المتقدمة لمساعدة الطلاب في القبول الجامعي.

بغض النظر عن اختيار الطلاب لإجراء اختبار المستوى المتقدم من خلال College Board، من الضروري إتمام اختبار CCPP الداخلي في المدرسة. هذا سيضمن أن جميع الطلاب، سواء قرروا إجراء اختبار AP College Board أو لا، سيستوفون متطلبات الساعات المعتمدة اللازمة للتخرج.

نحن دائماً هنا لمساعدتكم ولدينا أمل كبير في نجاح أبنائكم في مسارهم التعليمي.

مع خالص التحية،
السيدة جيسيكا جريفين
مديرة المدرسة